
انتخابات  در  حضور  نامزد های  ثبت نام  ملی:  آرمان   
کلید خورد. انتخابات ریاست  فدراسیون فوتبال از امروز 

فدراسیون فوتبال اواخر امسال برگزار خواهد شد.
 فراخوان 

فدراسیون فوتبال فراخوان سی و دومین مجمع عمومی 
انتخاباتی فدراسیون فوتبال را دیروز )دوشنبه( منتشر کرد. 
در بخشی از این فراخوان آمده است: کلیه علاقه مندان به 
شرکت در این انتخابات که مطابق با اساسنامه و مقررات 
انتخاباتی حائز شرایط قانونی هستند می توانند از روز سه شنبه 
خ ۲۰  خ ۱۱ دی ۱۴۰۳ لغایت ساعت ۱۶ روز پنجشنبه مور مور
دی ۱۴۰۳ درخواست نامزدی خود را از طریق سامانه آنلاین 
مجمع عمومی فدراسیون فوتبال )سامع( به آدرس اینترنتی 
com. ffiri- the. same و با تکمیل فرم ثبت نام، فرم تعهد 
ج در سامانه و بارگزاری مدارک  و فرم اطلاعات فردی مندر
عمومی به صورت خوانا، ثبت و ارسال نموده و علاوه بر آن کلیه 
نامزدهای پست های هیأت رئیسه شامل رئیس، نایب رئیس 
که رئیس کمیته مسابقات نیز هست(،  اول، نایب رئیس دوم )
که رئیس کمیته بانوان نیز هست و باید یک  نایب رئیس سوم )
بانو باشد( و هفت نفر اعضای دیگر شامل دو نفر از بین رؤسای 
هیأت های فوتبال استان ها، دو نفر از بین مدیران عامل 
باشگاه های لیگ برتر و لیگ دسته اول و سه نفر از بین افرادی 
که سابقه مدیریت ورزشی دارند، باید شخصاً جهت تکمیل 
فرآیند ثبت نام و تحویل اصل مدارک عمومی و امضای فرم های 
مذکور در روزهای فوق الذکر و در ساعات اداری )از ۸: ۰۰ لغایت 

۱۶: ۰۰( به دبیرخانه مجمع مراجعه و رسید اخذ نمایند. 
 سایر موارد 

علاوه بر ریاست فدراسیون برای پست های هیات رئیسه 
که رئیس کمیته  شامل نایب رئیس اول نایب رئیس دوم )
که رئیس کمیته بانوان  مسابقات نیز است( نایب رئیس سوم )
نیز است( و هفت نفر اعضای دیگر شامل دو نفر از بین روسای 
هیات های فوتبال استان ها، دو نفر از بین مدیران عامل 
باشگاه های لیگ برتر و لیگ دسته اول و سه نفر از بین افرادی 
که سابقه مدیریت ورزشی دارند هم انتخاب صورت می گیرد. 
از  که متشکل  انتخابات فدراسیون فوتبال  کمیته بدوی 
محمدرضا جاوید )رئیس کمیته(، غلام رضا شاه کرمی )معاون 
کمیته(، غلامرضا ایالیان، سعید اشرف زاده، محمدتقی کردانی 
و اسلام کریمی است تا روز ۱۱ بهمن باید اسامی نامزدهای تأیید 
صلاحیت شده را اعلام کنند. پس از اینکه اسامی اعلام شد، 
افرادی که رد صلاحیت شده اند تا ۱۴ بهمن فرصت دارند که 
اعتراض خود را به کمیته استیناف انتخابات فدراسیون ابلاغ 
کنند. محمد کریمی جنتی جهرمی )رئیس کمیته(، فریدون 
صادقی )معاون کمیته(، مهدی پیروزرام، کاظم مومن و حسین 
تقی پور در کمیته استیناف فدراسیون فوتبال اعتراضات را 
بررسی می کنند و نتیجه را تا ۲۰ بهمن به فدراسیون فوتبال اعلام 

می کنند. سپس لیست نهایی مشخص خواهد شد. 
 روسای سابق 

تا پیش از این طی ۸۰ سال اخیر ۲5 نفر توانسته اند بر مسند 
ریاست فدراسیون فوتبال بنشینند که در بین آنها 9 نفر بیش از 
یک دوره رئیس فدراسیون بوده اند. بد نیست مروری به اسامی 
روسای قبلی داشته باشیم: علی کنی )۲ دوره(، هدایت ا... 
گیلانشاه، محسن حداد )۲ دوره( حسین سیاسی، مصطفی 
سلیمی، حسینعلی مبشر )۲ دوره(، مصطفی مکری )۲ دوره(، 
ذبیح ا... خبیری، حسین سرودی )۲ دوره(، کامبیز آتابای، 

هوشنگ دیده بان، ناصر نوآموز )۲ دوره(، هادی طاووسی، 
، بهروز صحابه  حسین آبشناسان )۲ دوره(، حسین راغفر
تبریزی، علی محمد مرتضوی، محمدرضا پهلوان، محمد 
صفی زاده، امیر عابدینی، داریوش مصطفوی، محسن صفایی 
فراهانی )۲ دوره(، محمد دادکان، علی کفاشیان، مهدی تاج 
)۲ دوره( و شهاب الدین عزیزی خادم. البته که نفراتی مثل 
کیومرث هاشمی، حیدر بهاروند و میرشاد ماجدی نیز در 
مقاطع کوتاه مدت به عنوان سرپرست فدراسیون فوتبال 

مشغول فعالیت بوده اند. 
 نامزد های احتمالی 

آغاز نام نویسی نامزدها  کوتاه ترین فاصله ممکن تا  در 
گمانه زنی درباره کاندیداهای احتمالی آغاز شده که بد نگاه 

اجمالی به مهم ترین اسامی مطرح شده داشته باشیم: 
- مهدی تاج که در حال رئیس فعلی فدراسیون فوتبال است 
یکی از نفراتی است که گفته می شود حضورش در انتخابات 

قطعی است. 
- شهاب الدین عزیزی خادم مدیری که آغاز و پایانی جنجالی 
و خبرساز داشت یکی دیگر از افرادی است که نامش برای 
ح شده و قطعا حضور او در عرصه  حضور در فدراسیون مطر

انتخاب فدراسیون تنور رقابت را داغ خواهد کرد. 
- علی کفاشیان یکی از مدیران سابقه دار فدراسیون فوتبال 
از دیگر گزینه های احتمالی است. گفته می شود او که سابقه 
نایب رئیسی کنفدراسیون فوتبال آسیا را هم در کارنامه دارد 
احتمالا در صورت عدم حضور مهدی تاج وارد کارزار رقابت 

انتخاباتی شود. 
- میرشاد ماجدی، رئیس هیات فوتبال تهران با سابقه 
گر برخی بزرگان  سرپرستی فدراسیون چندی پیش اعلام کرد ا
در انتخابات ثبت نام نکنند او برای این موضوع اقدام خواهد 

کرد. 
- امیر عابدینی

عابدینی که در هفته های اخیر به عنوان مشاور در کنار 
مهدی تاج فعالیت کرده نیز با درخواست برخی از اهالی فوتبال، 
برای بازگشت به اتاق ریاست فدراسیون دچار وسوسه شده اما 
هنوز در این خصوص تصمیم قطعی خود را اتخاد نکرده است. 

با این وجود این مدیر کهنه کار را نیز باید به لیست نامزدهای 
بالقوه مجمع آتی اضافه کرد. 

 - حبیب کاشانی
 مدیرعامل پیشین پرسپولیس با سابقه مدیریت در تیم ملی 
امید و عضو فعلی شورای شهر تهران نیز در هفته های اخیر 
به صورت نامحسوس تحرکاتی را برای آزمودن شانس خود 
در انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال آغاز کرده و البته او 
مثل برخی از نامزدهای دیگر منتظر مشخص شدن وضعیت 

مهدی تاج است. 
- محمود اسلامیان

گر تاج در انتخابات شرکت نکند،  افراد زیادی اعتقاد دارند ا
اسلامیان را که سابقه نایب رئیسی و عضویت در هیات رئیسه 
کنون مشاور عالی ریاست فدراسیون  فدراسیون را داشته و ا
گزینه مدنظرش به مجمع معرفی خواهد  است به عنوان 
کرد. مدیر با نفودی که جزو چهره های معتمد تاج محسوب 

می شود. 
- کیومرث هاشمی

در هفته های گذشته از گوشه و کنار خبر می رسید کیومرث 
هاشمی، وزیر سابق ورزش و جوانان نیز بی میل نیست پس از 
یک دوره سرپرستی در فدراسیون بار دیگر شانس خود را برای 
بازگشت به این مجموعه امتحان کند. فردی که در انتخابات 
۱۰ اسفند ۱۳99 نیز در رقابتی پایاپای قافیه را به عزیزی خادم 
گذار کرد. با این حال به نظر می رسد هاشمی در روزهای اخیر  وا

ترجیح داده وارد این کارزار نشود. 
- نزدیک شدن انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال بازار 
اخبار، شایعات و گمانه زنی ها را در ارتباط با کاندیداها داغ کرده 
است. در این بین، باشگاه پرسپولیس و مدیرعامل آن نیز با 
توجه به عملکرد موفق در سال های اخیر، بی نصیب نمانده اند. 
رضا درویش در همین ارتباط در پاسخ به سوال سایت رسمی 
باشگاه پرسپولیس، قویا شایعات درباره خود را رد کرد. وی 
در این باره عنوان داشت: نمی دانم منشأ این شایعات از کجا 
است و به چه دلیل نام بنده برای ریاست فدراسیون فوتبال 
بر سر زبان ها افتاده است در حالی که به این موضوع حتی فکر 

هم نکرده ام.
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a r m a n m e l i . i r

هوای انتخاباتی فدراسیون فوتبال 

گفتوگو

 احمد جمشیدیان بازیکن سابق سپاهان و 
استقلال و کارشناس فوتبال در مورد وضعیت 

دیدار مهم این هفته صحبت کرد. 
ل و   نظر شما در خصوص تقابل استقلا

سپاهان چیست؟
 شرایط دو تیم متفاوت است. با تغییر سرمربی 
هر دو تیم، سپاهان به ثبات فوق العاده خوبی 
رسیده و عملکرد چشمگیری داشته، شکل و 
سازمان دفاعی اش را به دست آورده و کارترون 
به ترکیب مدنظرش رسیده، تغییرات هم بسیار 
کم است و البته این تیم صدر جدول را هم در 
اختیار دارد. اما استقلال مشخص بود با تغییر 
سرمربی، خیلی تغییرات در تیمش ایجاد نشود. 
ساختار دفاعی این تیم خیلی بهتر شده ولی در 
فاز حمله دچار مشکل هستند و نتایج خوبی 

هم کسب نکردند. 
 به نظر می رسد کارترون با حضورش در 
سپاهان عملکرد ضعیف مورایس را زیر سوال 

برده!
مورایس در تصمیم گیری های خود و استفاده 
از بازیکنان در پست های مختلف ثبات نداشت، 
در مقابل کارترون ثبات نسبی به تیم داده و 
از بازیکنان در پست های تخصصی استفاده 
می کند. سپاهان ساده و کم ریسک بازی می کند. 
با توجه به کیفیت خوبی که بازیکنان دارند، 
موقعیت کمتری به حریفان داده می شود. در 
خط حمله آنقدر کیفیت و آمادگی دارند و نتیجه 
مدنظر را به دست می آورند. تیم کارترون ساده 
بازی می کند و سرمربی توجه به جزئیات دارد. 
که به سپاهان ضربه می زد از سوی  مواردی 

کارترون جمع و جور شده است. 
ل با   مهم ترین دلیل ادامه افت استقلا

پاتریس کارترون چیست؟
 استقلال با تفکری بسته شده که برای بازی 
حضور  با  دارد.  مشکل  خیلی  دفاع  چهار  با 
کرد و  موسیمانه هم تیم با چهار دفاع بازی 
مدتی بعد به سیستم سه دفاعه روی آورد، تمرکز 
این تیم در زمان سرمربیگری جواد نکونام روی 
سیستم دو مهاجم بود. الان با تک مهاجم و 
وینگر بازی می کنند که برای نفرات موسیمانه 
کمبود بازیکن دارند. باید در نیم فصل تغییرات 
گسترده ای در خط حمله ترتیب دهند و نفراتی 
بیاورند که بتوانند بیشتر حمله کنند یا تغییر 
سیستم دهند که با نفرات حاضر در لیست تیم، 
عملاً ممکن نیست. فقط برای نیم فصل نیاز به 
5 تا ۶ بازیکن است تا بتوانند با تفکرات موسیمانه 

تیم را پیش ببرند. 
 با جدایی سید مهدی رحمتی، شما هم از 
کادرفنی هوادار جدا شدید و این تیم در اولین 
بازی با سرمربیگری امید روانخواه شکست 

سنگینی را برابر سپاهان متحمل شد!
ما هرچه در توان داشتیم دریغ نکردیم، اما 
محدودیت ها باعث شد تا نتایج مورد نظر را 
بگیریم. نتیجه ای که در اولین بازی با سرمربیگری 
ک  روانخواه برابر سپاهان گرفته شده نباید ملا

قرار داده شود. 

جمشیدیان: 
شرایط استقلال 

و سپاهان 
متفاوت است! 

 زلزله در تیم ملی والیبال فرانسه 
ایسنا: دو ستاره تیم ملی والیبال فرانسه از 
احتمال پایان دوران حضورشان در تیم ملی 
این کشور خبر دادند. کوین تیلیه و نیکلاس 
لوگاف دو ستاره تیم ملی والیبال فرانسه در 
حضور  لس آنجلس   ۲۰۲۸ المپیک  بازی های 
نخواهند داشت و ممکن است این دو ستاره 
در رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲5 فیلیپین 
نیز غایب باشند. کوین تیلیه ستاره فرانسوی 
در دو دوره بازی های المپیک نقش محوری 
در قهرمانی تیمش داشته است و هنوز تصمیم 
نهایی برای پایان دادن به دوران حضورش در 
تیم ملی والیبال این کشور را نگرفته است. به 
کیپ، تیلیه پس از کسب دومین  گزارش سایت ا
مدال طلای المپیک، به فکر پایان دادن به 
افتاد.  فرانسه  تیم ملی  با  خود  ماجراجویی 
تصمیم برای پایان دادن به بازی های ملی، به 
خصوص پس از تولد دومین فرزندش در ماه 
کتبر جدی تر نیز شد. این بازیکن ۳۴ ساله، با  ا
کید بر اینکه بازیکنان جوان و با استعداد منتظر  تا
شانس خود هستند تا در تیم ملی خودشان را 
نشان دهند عنوان کرد پس از ۱۳ سال حضور در 
تیم ملی، به فکر این است تا جا را برای جوان تر ها 
باز کند. نیکولاس لوگاف دیگر ستاره تیم ملی 
والیبال فرانسه نیز عنوان کرده است که قطعا در 
المپیک بعدی حضور نخواهد داشت و ممکن 
است حتی در جهانی فیلیپین نیز نباشد. فرانسه 
در دو دوره المپیک توانسته طلای والیبال را 
کنون به امید قهرمانی در  به دست بیاورد و ا
جام جهانی والیبال ۲۰۲5 است که در فیلیپین 

برگزار می شود. 
 

منهایفوتبال

دیدگـاه

عابدینی: تاج به فکر فرو رفت!

؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟؟

فوتبال  فدراسیون  پیشین  رئیس   
ضمن بیان اینکه مهدی تاج با حرف او 
کنون تنها با  کید کرد تا به فکر فرو رفته، تأ
امیر  کفاشیان جلسه داشته است.  علی 
عابدینی در گفت و گو با تسنیم درباره احتمال 
حضورش در انتخابات فدراسیون فوتبال 
اظهار داشت: فعلاً در حال فکر کردن هستم. 
دوستان زیادی زنگ می زنند که چرا تردید 
داری! به هر حال یکسری حجب و حیا و 
اخلاقیات وجود دارد. ان شاءا... تا پایان 
هفته تصمیم نهایی را می گیریم. »ظاهراً 
با کفاشیان هم برای حضور در انتخابات 
کنش به این  جلسه داشته اید؟« وی در وا

سوال تصریح کرد: من با آقای کفاشیان و 
خیلی از دوستان جلسه داشتم. خواهش 
کردم که بیاید و ما هم کمک خواهیم کرد. 
او کلاس و شخصیتی دارد. رئیس پیشین 
فدراسیون فوتبال در پاسخ به این پرسش 
که گفته شده جلسه ای هم با مهدی تاج 
داشته و از رئیس فدراسیون درخواست کرده 
در انتخابات پیش رو شرکت نکند؟ گفت: 
نه به این صراحت و به این شکل! حجب 
و حیا اجازه نمی دهد که مستقیماً اینطور 
حرف بزنم. به شکل دیگری صحبت کردم. 
به تاج گفتم که فرض کنیم یک درصد شما 
به هر دلیلی نتوانید بیایید، آن وقت چه 

اتفاقی می افتد؟! ایشان هم به فکر فرو رفت. 
من به او گفتم می خواهم بیایم و در حال 
کنش به این  بررسی هستم. عابدینی در وا
موضوع که گفته می شود ممکن است علی 
کفاشیان پیش از ثبت نام برای انتخابات 
جلسه ای با مهدی تاج برگزار کند، گفت: 
آقای تاج حقش است که جلسه بگذارد. 
این خوب است. همه باید بیایند و بررسی 
کنند و توانمندی ها را ببینند. هر کسی برای 
فدراسیون  می کند؛  کار  خدمت  سکوی 
فوتبال سکوی خدمت است نه سکوی پرواز. 
هر کسی هم رأی آورد، مبارک باشد؛ رأی هم 
نیاورد باید باز هم کار کند. زبان انتقاد هم 

نباید پنهان شود! من معتقدم شلاق انتقاد 
مسیر ما را درست می کند. »در صورتی که 
کفاشیان حاضر به حضور در انتخابات شود 
شما به عنوان نایب رئیس کنار او خواهید 
بود؟« وی در پاسخ به این سوال به تسنیم 
گفت: یعنی آقای کفاشیان رئیس باشد و من 
نایب رئیس؟ فرقی نمی کند، من او را همه 
جوره قبول دارم. رئیس پیشن فدراسیون 
فوتبال در مورد اینکه شایعاتی پیرامون 
همکاری او با شهاب الدین عزیزی خادم هم 
مطرح شده بود، عنوان کرد: من فعلاً فقط با 
کفاشیان جلسه داشتم. آقای کفاشیان قرار 

است در هفته جاری پاسخ نهایی را بدهد.

حالا  که  کنعانی زادگان  محمدحسین   
ارزشمندترین بازیکن ایرانی شاغل در لیگ برتر 
است، بعد از ٢ سال در تابستان سال گذشته 
به تیم محبوب خود پرسپولیس بازگشت و از 
چهره های تاثیرگذار این تیم در قهرمانی لیگ 
بیست و سوم بود. او حالا نه تنها رهبر خط 
خ پوشان است بلکه در بازی های  دفاعی سر
اخیر به عنوان کاپیتان پرسپولیس به میدان 
این مدافع  با  ایرنا  از همین رو  رفته است. 
ملی پوش گفت وگویی داشته که متن آن را در 

ادامه می خوانید: 
 پرسپولیس کمی از روزهای اوج خود 

فاصله گرفته، نظرت چیست؟
در پرسپولیس همه از شما انتظار برد و 
قهرمانی دارند. هر تیمی در مقطعی از فصل 
است.  طبیعی  این  و  می شود  افت  دچار 
وضعیت منچسترسیتی را ببینید! مدتی  است 
 نمی توانند ببرند و نتیجه نمی گیرند. متاسفانه 
ما کمی بدشانس بودیم. موقعیت های زیادی 
خلق می کنیم اما توپ های ما گل نمی شود. 

ان شاءا... شرایط بهتر می شود. 
 از بازی با خیبر خرم آباد بگو، با این برد به 

جدول برگشتید. 

قبل از هر چیز باید بگویم سعید دقیقی 
تیم خوبی ساخته و باید به او تبریک بگویم. 
ما قبل از این بازی هم قسم شدیم که هر طور 
شده خیبر را ببریم. خیبر ما را کمی غافلگیر 
کرد اما خدا را شکر بچه ها از جان خود مایه 
گذاشتند و توانستیم با ۳ امتیاز بیرون بیاییم. در 
همین بازی هم دیدید که موقعیت های زیادی 

داشتیم اما گل نمی شد. 
 از رفتن گاریدو بگو. 

باید از زحمات او تشکر کنم. گاریدو ۶ ماه 
سرمربی پرسپولیس بود و هر چه در توانش 
بود برای تیم گذاشت. نحوه جدایی او هم به 
خوبی نشان داد که چه انسان محترم و خوبی 
گر خوش شانس بودیم و توپ های ما  است. ا
گل می شد قطعا شرایط جور دیگری برای او و 
پرسپولیس رقم می خورد، اما متاسفانه ما هرچه 
می زدیم از دست می رفت اما یک موقعیت 
ساده گل می شد. در هر صورت برای او آرزوی 

موفقیت می کنم. 
 بعد از گاریدو کریم باقری سرمربی شد. 

نیازی نیست من در مورد آقا کریم حرفی بزنم. 
با حضور او انسجام و انگیزه ما در تمرینات بیشتر 
شده و نتیجه آن را هم در بازی با خیبر و کامبکی 

که زدیم همه دیدند. نه من، همه از این موضوع 
خوشحالیم. من از همه خوشحال تر هستم 
چون افتخار این را دارم که پیراهنی را بر تن 

می کنم که سال ها او بر تن داشت. 
 برای پوشیدن پیراهن شماره ۶ از او 

اجازه گرفته بودی؟
بله. روزی که پرسپولیسی شدم از آقا کریم 

رخصت گرفتم تا شماره ۶ را بپوشم. 
 این روزها همه می گویند عملکرد خط 
تو  نظر  است.  ضعیف  پرسپولیس  دفاعی 

چیست؟
کل تیم است.  برد و باخت حاصل تلاش 
وقتی گلی می زنیم کل تیم نقش دارند و زمانی 
هم گلی می خوریم طبعا کل تیم بد کار کرده اند. 
ضامن موفقیت های پرسپولیس در این سال ها 
تیم بودن و یک دست بودن ماست. قطعا 

ضعف هایی وجود دارد که باید آنها را رفع کنیم 
و این شرایط را پشت سر بگذاریم. 

 پرسپولیس قهرمان می شود؟
هنوز هم مدعی اصلی قهرمانی، ما 

هستیم. اصلا قهرمانی در خون و ژن 
پرسپولیس است. اتفاقات فصول 
گذشته فکر کنم به خوبی نشان 

داده ما چه قابلیت هایی داریم و چه کارهای 
می توانیم بکنیم. باید بگویم پرسپولیس هنوز 
زنده است و ما با حمایت هواداران که همه جوره 

پای پرسپولیس بودند، برمی گردیم. 

 فساد وجود دارد و در فوتبال نیز 
دیده می شود

محمد مایلی کهن عصر دوشنبه پیش از آغاز دیدار منتخب 
9۸ با پیشکسوتان سرخابی ها که در راستای بهره برداری مجدد 
از ورزشگاه آزادی برگزار می شود، در جمع خبرنگاران، اظهار 
داشت: دست متولیان درد نکند و کاملا مشخص است که 
زحمات زیادی برای ورزشگاه آزادی کشیده شده که باید برای 
حفظ آن نیز تلاش کنیم. معتقدم، ساختن همیشه سخت تر 
از نگهداری است. مایلی کهن در مورد حمایت و درخواست 
هواداران و پیشکسوتان پرسپولیس از کریم باقری برای ادامه 
فعالیت به عنوان سرمربی سرخ پوشان، گفت: کریم باقری یکی 
از بهترین بازیکنان تاریخ فوتبال ایران و بسیار دوست داشتنی 
است. او قطعا می تواند موفق باشد چون سابقه زیادی در باشگاه 
پرسپولیس داشته و چند سالی است کمک مربی بوده و الان 
تجربه خوبی دارد. پیشکوست فوتبال در خصوص فساد در این 
ورزش و پرونده های موجود، بیان کرد: فساد وجود دارد و در 

فوتبال نیز دیده می شود.

پروین: با باقری صحبت می کنم
علی پروین در حاشیه بازی تیم منتخب 9۸ با تیم منتخب 
سرخابی ها در روز بازگشایی دوباره ورزشگاه آزادی، اظهار داشت: 
خیلی خوشحالم به خاطر اینکه افتتاحیه ورزشگاه آزادی با 
حضور تیم پرسپولیس بود. در بازگشایی دوباره هم به همراه 
بچه های پیشکسوتان و تیم نود و هشتی ها بازی می کنیم که از 
این بابت خیلی خوشحالم. مربی پیشین تیم فوتبال پرسپولیس 
در مورد استارت دوباره پرسپولیس با کریم باقری، خاطرنشان 
کرد: خود کریم باقری نمی خواهد که در تیم بماند. حالا البته 
من با ایشان صحبت می کنم. ان شاءا... این بازی )دیدار مقابل 
( تمام شود و هر چه خدا  هوادار در هفته پانزدهم لیگ برتر
بخواهد. وی درباره شیرین ترین خاطره اش از ورزشگاه آزادی 
گر ما با تیم ته جدول  یادآور شد: به قول آقای درخشان حتی ا
گر در ورزشگاه حضور داشتند  بازی داشتیم، ۶۰ تا 7۰ هزار تماشا
که این بهترین خاطره است. بعضی بازی ها ۱۰۰ هزار نفر هم در 

ورزشگاه حضور داشتند. بگذریم، گذشت دیگر... 

 منافی: باقری می تواند پروفسور 
مربیگری شود

جواد منافی در خصوص مصاحبه های برخی از پیشکسوتان 
پرسپولیس و اینکه آیا فکر نمی کند پیشنهاد دائمی شدن 
سرمربیگری باقری، احساسی باشد، گفت: چرا باید احساسی 
باشد؟ کریم باقری در این سال ها با مربیان بزرگ ایرانی و خارجی 
گر هم از هر کدام از آنها چند نکته یاد گرفته باشد، الآن  کار کرده و ا
می تواند پروفسور مربیگری شود. در این سال ها شاهد بودیم 
که برخی بازیکنان فوتبال را کنار گذاشتند و یک روز بعد بدون 
تجربه کسب کردن در مربیگری، در لیگ برتر فعالیت کردند. این 
اتفاقات در تیم های ملی، لیگ برتر و لیگ دسته اول بارها دیده 
شده است. مربی پیشین پرسپولیس یادآور شد: باقری متانت 
دارد و می گوید مربی خارجی بزرگ برای پرسپولیس بیاورند ولی 
من دوست دارم او بماند و کارش را انجام دهد. او از خیلی ها 
گر در  بزرگ تر و قوی تر است و باید به باقری هم زمان بدهیم. ا
نهایت قبول نکرد آن وقت باشگاه باید یک مربی خارجی خوب و 
کارنامه دار بیاورد. مدیران پرسپولیس در ابتدای فصل یک مربی 
خارجی آوردند و قبل از نیم فصل اول او را کنار گذاشتند؛ به همین 
دلیل دیگر فرصت اشتباه ندارند. انتخاب مربی خارجی ریسک 
گر گزینه خارجی را انتخاب کنند، برای  بالایی دارد و همین الآن ا

شناخت نسبی از پرسپولیس حداقل دو ماه زمان می خواهد. 

 تلاش باشگاه تراکتور 
برای کاهش قیمت بلیت در نیم فصل دوم

کتور با هماهنگی فدراسیون فوتبال به دنبال  باشگاه ترا
کاهش قیمت بلیت بازی های خانگی در نیم فصل دوم است. 
مدیریت باشگاه به دنبال رایگان کردن یا کاهش قیمت بلیت 
برای دیدار با استقلال خوزستان بود که رایزنی های لازم با 
مسئولان امر در این راستا انجام شد، اما متأسفانه مجوزهای 
مربوطه در این خصوص صادر نشد. با این حال، باشگاه با 
هماهنگی فدراسیون فوتبال در نظر دارد با ارائه کدهای تخفیف 
به هواداران در نیم فصل دوم، قیمت بلیت بازی های خانگی را 
کتور، باشگاه به  کاهش دهد. به گزارش رسانه رسمی باشگاه ترا
دنبال کسب درآمد از محل بلیت فروشی نیست، اما موظف به 
اجرای دستورالعمل ابلاغی از سوی سازمان لیگ است و در این 
راستا از هواداران گرامی تقاضا می شود با تهیه بلیت به ورزشگاه 
مراجعه کنند تا تعداد هواداران حاضر در ورزشگاه با آمار بلیت 

فروشی یکسان باشد. 

 موتا: قهرمانی در سری آ؟ 
تمرکزم روی سوپرکاپ است

یوونتوس در هفته هجدهم سری A میزبان فیورنتینا بود و با 
تساوی دو بر دو متوقف شد. برای بیانکونری در این دیدار تورام 
گو موتا دومین مربی در تاریخ  در دقایق ۴۰ و ۴۸ گلزنی کرد. تیا
یوونتوس شد که ۱۸ بازی را بدون شکست پشت سر گذاشته 
است. اولین بار آنتونیو کونته بود که به این مهم رسید و در نهایت 
یوونتوس را قهرمان کرد. موتا در صحبت هایی بعد از توقف برابر 
فیورنتینا گفت: قبل از زدن گل اول خیلی خوب ظاهر شدیم و 
به گل هم رسیدیم ولی متاسفانه بعد از زدن گل، سطح بازی ما 
افت کرد و فیورنتینا موقعیت هایی داشت و ما را تنبیه کرد. پس 
کنش خوبی نشان دادیم و بازی را کنترل کردیم.  از دریافت گل وا
مقابل فیورنتینا فرصتی عالی داشتیم تا گل سوم را بزنیم و بازی 
را ببریم. در هر صورت یک امتیاز نصیب ما شد. موتا افزود: سعی 
می کنیم هر روز پیشرفت کنیم و به حرکت رو به جلو ادامه دهیم. 
این فصل خیلی خوب ظاهر شدیم و تا الان فقط یک شکست 
در لیگ قهرمانان داریم. در خیلی از بازی ها می توانستیم برنده 
شویم ولی نبود تمرکز باعث شد تا در نهایت امتیاز از دست دهیم 
کنون باید روی سوپرکاپ ایتالیا و دیدار مقابل  و متوقف شویم. ا
میلان تمرکز کنیم. او در پاسخ به این سوال که شانسی برای 
قهرمانی در لیگ برای تیمش قائل است افزود: ما همچنان مانند 
ابتدای فصل فکر می کنیم. بازی بعدی مهم ترین بازی است 

چون بازی بعدی است. 

کنعانی زادگان: ما هنوز زنده ایم


